
 
 

 

Protokoll fra møte i 

 

HOVEDKOMITÈEN - KIRKELIG FELLESRÅD I OSLO 

  

Tidspunkt: 20.09.22 kl. 16.30 

Sted: Akersbakken 32 

Til stede:  

Leder: Dag-Eirik Lannem 

Nestleder: Kirsten Landsverk 

Groruddalen: Bjørn Erik Schjerverud  

Nordre Aker: Lars Kristian Reinertsen 

Vestre Aker: Ole Herman Fisknes 

Søndre Aker: Svanhild Fauskrud, vara 

Domprostiet: Eli Margrete Nielsen Karagøz  

Bygg og eiendom: Forfall 

Bygg og eiendom: Ruben Øverby, vara 

Biskopens repr.:  Sigmund Akselsen, 2. vara 

Bystyrets repr.: Carl Morten Amundsen 

 

Fra administrasjonen: Kjetil Haga, Andreas Seierstad, Trine-Lise Wefald, Astrid 

Holmsen Krogh, Finn Folke Thorp ( r ) 

 

 

Sak H 51/22 - Godkjenning av innkalling og saksliste 

• Hovedkomitèen gav uttrykk for tilfredshet med gode sakspapirer.  

• Ruben Øverby meldte sak til eventuelt.  

Vedtak: Godkjent.  

Sak H 52/22 – Godkjenning av protokoll fra HK 23.08.22  

 

Vedtak: Godkjent. 

Sak H 53/22 – Strømsituasjonen og tiltak 

 

Kirkevergen orienterte og viste til saksunderlag og tiltaksmodell i tre faser.  

Følgende momenter og spørsmål kom frem under drøftelsen. Disse tas med i det videre 

arbeidet: 

  Kirkelig fellesråd i Oslo 



• Hovedkomiteen bør vedta eksplisitt at den gir sin støtte til de tre tiltaks-fasene som er 

beskrevet i saksunderlaget. 

• Lokalmenighetene bør involveres i samtalen om hvilke kirker som eventuelt skal 

stenges.  

• Bør man unngå å heve temperaturen over 15 grader i enkelte kirker dersom andre er 

stengt? 

• Vi må strekke oss langt for å unngå å komme til fase 3, bemanningsreduksjoner. 

• Hva er en stengt kirke? Dersom menigheten ønsker aktivitet i en stengt kirke med 10 

grader, har de mulighet til det? 

• Hvor lenge vil situasjonen vare?  

• Hvordan prioriterer kommunen andre offentlige møteplasser?  

• Hva gjør vi med enøktiltak? 

• Iverksettelse av tiltak i fase 1 blir fra og med 22.09, ikke 21.09, som i det fremsatte 

forslaget.  

 

Vedtak:  

• Med virkning fra 22.09 innføres fase 1 med nedjustering av temperaturen i alle 

kirkerom i Oslo til 15 grader. 

• Hovedkomiteen slutter seg til Kirkevergens forslag til tiltaksplan i 3 faser og at fase 2 

og 3 iverksettes for å sikre likviditet, basert på hva kommunen tar ansvar for og hva 

KfiO selv må løse innenfor eksisterende budsjettrammer.  

• Fellesrådet behandler sak om strømsituasjonen og gjennomføring av fase 2 og 3 i 

møtet 13.10.22. 

 

Sak H 54/22 – Økonomi 

Personalbudsjett og bemanningsoversikt ble presentert.  

Vedtak:  

• Hovedkomiteen tar gjennomgang av økonomi og likviditet til orientering. 

• Hovedkomiteen tar gjennomgang av status for bemanningsplan og 

bemanningsbudsjett 2023 til orientering. 

• Hovedkomiteen godtar effektuering av kassekreditt, dersom likviditetssituasjonen 

skulle kreve det. Hovedkomiteen skal informeres hvis og når dette skjer.  

 

Sak H 55/22 – Utleie av kirker og andel av leieinntekter til KfiO 

 

Vedtak: Hovedkomiteen innstilling til fellesrådet: 

 

• Fellesrådet avvikler midlertidig stopp vedtatt 01.01.23, sak F 28/20 pkt. 2. 



• Fellesrådet går inn for en modell der 20% av bruttoinntekt tilfaller KfiO. Det 

etableres administrative rutiner som sørger for at vedtaket blir fulgt opp.  

Sak H 56/22 – Arbeidsform i Hovedkomiteen og Fellesrådet 

 

Saken ble diskutert og følgende momenter/spørsmål ble løftet frem: 

 

• Nødvendigheten av HK-møter umiddelbart før fellesrådsmøter. 

• Legg inn tidsangivelser og sluttpunkt for møtene. 

• Invitere gjester til å innlede om aktuelle temaer og problemstillinger. 

• Rom for samtaler/workshops i mindre grupper, f.eks prostivis. 

• Antall møter. 

• Bedre ordning for innkalling/informasjon til vara. 

• Bedre ordning for informasjon til menighetsrådene. 

• Lengde og form på åpning og avslutning. Gjeninnføring av åpningsord i 

Hovedkomiteen. 

 

Vedtak: Leder og Kirkeverge tar med seg innspillene og kommer tilbake til Hovedkomiteen 

med konkrete forslag.  

Sak H 57/22 – Eventuelt 

 

Ruben Øverby reise spørsmålet om fellesrådet kan legge til rette for felles løsninger for 

menighetsbladene med tanke på innholdsproduksjon, maler, trykking og distribusjon.  

 

Vedtak: Innspill tatt til orientering og videre vurdering i administrasjonen. 

 

 


